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STYRELSEN 

 

Ordförande, ridklubb/Ridskola           Charlotta Källström 

Vice ordförande/Sekreterare       Emma Matell           

Ekonomi                                                        Kajsa Larsson    

USEK-representant                                           Elisabeth Axberger 

Sponsring    JonasWaern                                                          

TK samt miljö                                                            Cecilia Åhlberg 

Kommunikation                                Isabell Erwald                                          

Klubbverksamhet                                             Caroline Frumerie 

Utbildning                                                        Rikard Kjellman 

 

Suppleant (Fritidsverksamhet, Personal)         Anna Segerström         

Suppleant (kommunikation)                           Ann Kjellse    

Suppleant (Anläggning/Teknik)                    Gustaf Silén     

Suppleant (USEK)                                          Miranda Edsparr 

 

Styrelsen har haft 11 protokollförda möten varav ett konstituerande. 

 

REVISORER 

Auktoriserad revisor                                         Birgitta Sundman,ReCo Revision och Redovisning 

Revisor                                                              Eva Oesman Redovisningsbolaget Djursholm    

Revisorsuppleant                                              Veronica Elmgren, ReCo 

 

 

ANSTÄLLDA 

 

Fritidsledare                                                       Marie Andell/Elvira Sander/ Vilde Aanesen 

Kansli                                                                 Helena Wiseman     

Tävlingsadministratör   Pi Eldblom (konsult)           

                                             

                                                                                                                                             

 

MEDLEMMAR 

 

Totalt    1075 

Varav Hedersmedlemmar   22 

Juniorer (till 18 år)   568 

Seniorer (från 18 år)   486 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

VERKSAMHETSÅRET 2019 

 

Det händer mycket i klubben, under året har vi kunnat ta del av många olika aktiviteter så som tex 

föreläsningar, tävlingar, fysträning, dagläger, shower och clinics. Styrelsen och verksamheten har under 

2019 fokuserat på att sätta de nya rutinerna, fortsatt det nära samarbetet med ridskolan och att aktivt 

arbeta med vår värdegrund som bygger på värderingarna glädje, utvecklande och med hänsyn om både 
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varandra och våra hästar. Vår vision är att inspirera och skapa förutsättningar för alla medlemmar att 

trivas och nå målen med sitt rid intresse. 

 

Stort tack till Eva Ulf, ridlärare, personal och alla hästar för ännu ett inspirerande år tillsammans! Vi vill 

också tacka Suzana Sjödin som driver café Suzana.  

 

 

I början av februari hade vi glädjen att för andra gången få välkomna Patrik Kittel Dressage Tour till 

DRK. Det är ett samarbete mellan Svenska Ridsportförbundet, Saab och Patrik Kittel. Precis som första 

året hade vi fullsatta läktare under clinicen där ca 900 entusiastiska åskådare kunde njuta av många fina 

ryttarekipage. Vi var extra glada över att en av dem var vår klubbkamrat och ridskoleelev Vilde Aanesen 

som red Mini-clinicen för Lina Dolk. Vi ser fram emot Patrik Kittel Dressage Tour för tredje gången 

2020. 

 

DRK är kommunens största fritidsgård och vi är stolta över den fina fritidsverksamhet klubben erbjuder. 

Fritidsledarna genomför ett fantastiskt arbete för klubbens yngre medlemmar. De skapar en säkrare 

stallmiljö och lägger grunden till ökad hästkunskap genom en mängd olika aktiviteter vilket också leder 

till en ökad gemenskap i stallet. Fritidsledarna är ett stort stöd till många i stallet och hjälper till så att alla 

ska känna sig välkomna, trygga och sedda.  

 

Vi uppskattar vår nya anläggning och mycket har blivit både enklare och bättre. Nu när vi har bott in oss 

och nya rutiner börjat sätta sig har vi valt att investera lite extra i vår cafeteria. Visionen är att göra den 

till en mysig och välkomnande mötesplats i stallets hjärta där vi i samarbete med Suzana kan erbjuda 

nyttig mat och god fika. Arbetet med detta kommer fortsätta under 2020 då bla köket kommer att få ett 

lyft.   

 

Under året har vi kunnat genomföra en stor mängd både större och mindre interntävlingar. Klubbens 

många aktiva medlemmars stora engagemang möjliggör att vi kan genomföra alla tävlingar och det är 

även roligt att så många vill tävla!  

 

I september arrangerade vi åter igen Elitdressyren. Det blev en lyckad tävlingshelg med många 

fantastiska ritter, hästar och ekipage. Vi tackar Lövsta Future Challenge och Dressage Power för ett fint 

samarbete. En tävling som Elitdressyren går inte att genomföra utan alla klubbens enastående 

funktionärer - ett stort varmt tack till alla de medlemmar som hjälpte till även denna helg. Eliten är en 

rolig tävling för klubbens medlemmar och bidrar till gemenskap, inspiration, mycket arbete och mycket 

kul! Vi ser fram emot att hålla arrangera denna tävling även 2020. 

 

USEK har drivit sitt viktiga ungdomsarbete med ett flertal träffar och olika aktiviteter. Både 

cheerleaderträningar spökkvällen och jul-revyn var även i år mycket lyckade och välarrangerade.  

 

För styrelsen i DRK i januari 2020, 

// Charlotta Källström, ordförande 

 

 

EKONOMI RESULTAT 2019 

 

Under året som varit har vi kunnat öka våra intäkter genom ökad uthyrning av skåp, lägerverksamhet 

under skollov, övrig klubbverksamhet samt erhållit LOK stöd för hela verksamhetsåret 2019. Vi har 

dessutom jobbat med att se över våra utgifter och förbättrat våra interna processer. 

 

Under 2019 planerade vi att göra en hel del investeringar, främst i cafét men även indragning av fiber i 

anläggningen.  Att genomföra investeringar kräver inte bara pengar utan också engagemang, tid och 

arbetsinsatser. Vi har tyvärr inte mäktat med att genomföra alla planerade projekt under året, men vi är 
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väldigt glada över starten med uppfräschningen av cafét som vi lyckades genomföra innan Elitdressyren 

drog igång i september.  

 

Våra framflyttade investeringar gör att vi därför i år visar ett positivt resultat på 296 143 kronor. 

Överskottet tar vi med oss till 2020 och det kommer då gå till att avsluta de planerade 

investeringarna. 

 

//Kajsa Larsson 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

Balansräkning 
 

TILLGÅNGAR       Not                       2019-12-31          2018-12-31 

Anläggningstillgångar 

Materiella anläggningstillgångar 

Inventarier, verktyg och installationer 

 

2 

 

56 800 

 

41 466 

Summa materiella anläggningstillgångar  56 800 41 466 

 
Resultaträkning Not 2019-01-01 2018-01-01 

  -2019-12-31 -2018-12-31 

 
Föreningens intäkter 

Medlemsavgifter, fritidsavg 

  

 
821 790 

 

 
711 588 

Bidrag  358 573 225 490 

Övriga rörelseintäkter  16 558 662 16 089 677 

Summa föreningens intäkter  17 739 025 17 026 755 

Föreningens kostnader 

Övriga externa kostnader 

  

-16 862 070 

 

-16 376 805 

Personalkostnader 1 -563 914 -524 996 

Avskrivning inventarier  -16 791 -10 366 

Summa föreningens kostnader  -17 442 775 -16 912 167 

Resultat före finansiella poster  296 250 114 588 

Finansiella poster 

Räntekostnader och liknande resultatposter 

  

-107 

 

-158 

Summa finansiella poster  -107 -158 

Resultat efter finansiella poster  296 143 114 430 

Årets resultat 
 

296 143 114 430 
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Finansiella anläggningstillgångar 

Andra långfristiga värdepappersinnehav 

 

3 

 

479 057 

 

479 057 

Summa finansiella anläggningstillgångar  479 057 479 057 

Summa anläggningstillgångar  535 857 520 523 

Omsättningstillgångar 
   

Kortfristiga fordringar 

Kundfordringar 

  

186 131 

 

312 045 

Övriga fordringar  463 2 

Förutbetalda kostnader och upplupna intäkter  23 200 81 006 

Summa kortfristiga fordringar  209 794 393 053 

Kassa och bank 

Kassa och bank 

  

1 431 571 

 

1 278 977 

Summa kassa och bank  1 431 571 1 278 977 

Summa omsättningstillgångar  1 641 365 1 672 030 

SUMMA TILLGÅNGAR 
 

2 177 222 2 192 553 

 

 
EGET KAPITAL OCH SKULDER  

Eget kapital 

Eget kapital vid räkenskapsåret början 

 

849 820 

 

735 391 

Årets resultat 296 143 114 430 

Eget kapital vid räkenskapsårets slut 1 145 963 849 821 

Kortfristiga skulder 

Förskott från kunder 

 

0 

 

5 556 

Leverantörsskulder 324 537 559 878 

Skatteskulder 13 625 17 082 

Övriga skulder 67 647 67 232 

Upplupna kostnader och förutbetalda intäkter 625 450 692 984 

Summa kortfristiga skulder 1 031 259 1 342 732 

SUMMA EGET KAPITAL OCH SKULDER 2 177 222 2 192 553 
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REVISIONSBERÄTTELSE 

 

Till föreningsstämman i Djursholms Ridklubb Org.nr. 816400-2506 

 

Rapport om årsredovisningen 

Uttalanden 

Vi har utfört en revision av årsredovisningen för Djursholms Ridklubb för år 2019. 

Enligt vår uppfattning har årsredovisningen upprättats i enlighet med årsredovisningslagen och 

ger en i alla väsentliga avseenden rättvisande bild av finansiella ställning per den 31 december 2019 

och av dess finansiella resultat för året enligt årsredovisningslagen. Förvaltningsberättelsen är 

förenlig med årsredovisningens övriga delar. 

 

Grund för uttalanden 

Vi har utfört revisionen enligt god revisionssed i Sverige. Revisorernas ansvar enligt denna sed 

beskrivs närmare i avsnitten "Den auktoriserade revisorns ansvar" samt "Den förtroendevalde 

revisorns ansvar". Vi är oberoende i förhållande till enligt god revisorssed i Sverige. Jag som 

auktoriserad revisor har fullgjort mitt yrkesetiska ansvar enligt dessa krav. 

Vi anser att de revisionsbevis vi har inhämtat är tillräckliga och ändamålsenliga som grund för 

våra uttalanden. 

 

Övriga upplysningar 

Revisionen av årsredovisningen för år 2018 har utförts av en annan revisor som lämnat en 

revisionsberättelse daterad 9 februari 2019 med omodifierade uttalanden i Rapport om 

årsredovisningen. 

 

Styrelsens ansvar 

Det är styrelsen som har ansvaret för att årsredovisningen upprättas och att den ger en rättvisande 

bild enligt årsredovisningslagen. Styrelsen ansvarar även för den interna kontroll som den 

bedömer är nödvändig för att upprätta en årsredovisning som inte innehåller några väsentliga 

felaktigheter, vare sig dessa beror på oegentligheter eller misstag. 

 

Vid upprättandet av årsredovisningen ansvarar styrelsen för bedömningen av föreningens förmåga 

att fortsätta verksamheten. Den upplyser, när så är tillämpligt, om förhållanden som kan påverka 

förmågan att fortsätta verksamheten och att använda antagandet om fortsatt drift. Antagandet om 

fortsatt drift tillämpas dock inte om beslut har fattats om att avveckla verksamheten. 

 

Den auktoriserade revisorns ansvar 

Jag har att utföra revisionen enligt International Standards on Auditing (ISA) och god revisionssed 

i Sverige. Mitt mål är att uppnå en rimlig grad av säkerhet om huruvida årsredovisningen som 

helhet inte innehåller några väsentliga felaktigheter, vare sig dessa beror på oegentligheter eller 

misstag. Rimlig säkerhet är en hög grad av säkerhet, men är ingen garanti för att en revision som 

utförs enligt ISA och god revisionssed i Sverige alltid kommer att upptäcka en väsentlig felaktighet 

om en sådan finns. 

Felaktigheter kan uppstå på grund av oegentligheter eller misstag och anses vara väsentliga om de 

enskilt eller tillsammans rimligen kan förväntas påverka de ekonomiska beslut som användare 

fattar med grund i årsredovisningen. 
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Som del av en revision enligt ISA använder jag professionellt omdöme och har en professionellt 

skeptisk inställning under hela revisionen. Dessutom: 

 

• identifierar och bedömer jag riskerna för väsentliga felaktigheter i årsredovisningen, 

vare sig dessa beror på oegentligheter eller misstag, utformar och utför 

granskningsåtgärder bland annat utifrån dessa risker och inhämtar revisionsbevis som 

är tillräckliga och ändamålsenliga för att utgöra en grund för mina uttalanden. Risken 

för att inte upptäcka en väsentlig felaktighet till följd av oegentligheter är högre än för 

en väsentlig felaktighet som beror på misstag, eftersom oegentligheter kan innefatta 

agerande i maskopi, förfalskning, avsiktliga utelämnanden, felaktig information eller 

åsidosättande av intern kontroll. 

 

• skaffar jag mig en förståelse av den del av föreningens interna kontroll som har 

betydelse för min revision för att utforma granskningsåtgärder som är lämpliga med 

hänsyn till omständigheterna, men inte för att uttala mig om effektiviteten i den interna 

kontrollen. 

 

• utvärderar jag lämpligheten i de redovisningsprinciper som används och rimligheten i 

styrelsens uppskattningar i redovisningen och tillhörande upplysningar. 

 

• drar jag en slutsats om lämpligheten i att styrelsen använder antagandet om fortsatt 

drift vid upprättandet av årsredovisningen. Jag drar också en slutsats, med grund i de 

inhämtade revisionsbevisen, om huruvida det finns någon väsentlig osäkerhetsfaktor 

som avser sådana händelser eller förhållanden som kan leda till betydande tvivel om 

föreningens förmåga att fortsätta verksamheten. Om jag drar slutsatsen att det finns en 

väsentlig osäkerhetsfaktor, måste jag i revisionsberättelsen fästa uppmärksamheten på 

upplysningarna i årsredovisningen om den väsentliga osäkerhetsfaktorn eller, om 

sådana upplysningar är otillräckliga, modifiera uttalandet om årsredovisningen. Mina 

slutsatser baseras på de revisionsbevis som inhämtas fram till datumet för 

revisionsberättelsen. Dock kan framtida händelser eller förhållanden göra att en förening inte 

längre kan fortsätta verksamheten. 

• utvärderar jag den övergripande presentationen, strukturen och innehållet i 

årsredovisningen, däribland upplysningarna, och om årsredovisningen återger de 

underliggande transaktionerna och händelserna på ett sätt som ger en rättvisande bild. 

 

Jag måste informera styrelsen om bland annat revisionens planerade omfattning och inriktning 

samt tidpunkten för den. Jag måste också informera om betydelsefulla iakttagelser under 

revisionen, däribland de eventuella betydande brister i den interna kontrollen som jag identifierat. 

 

Den förtroendevalde revisorns ansvar 

Jag har att utföra en revision enligt revisionslagen och därmed enligt god revisionssed i Sverige. 

Mitt mål är att uppnå en rimlig grad av säkerhet om huruvida årsredovisningen har upprättats i 

enlighet med årsredovisningslagen och om årsredovisningen ger en rättvisande bild av föreningens 

resultat och ställning. 
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Rapport om andra krav enligt lagar och andra författningar 

Uttalande 

Utöver vår revision av årsredovisningen har vi även utfört en revision av styrelsens 

förvaltning för Djursholms Ridklubb för år 2019. 

 

Vi tillstyrker att föreningsstämman beviljar styrelsens ledamöter ansvarsfrihet för 

räkenskapsåret. 

 

Grund för uttalande 

Vi har utrört revisionen enligt god revisionssed i Sverige. Vårt ansvar enligt denna 

beskrivs närmare i avsnittet "Revisorns ansvar". Vi är oberoende i förhållande till 

enligt god revisorssed i Sverige. Jag som auktoriserad revisor har i övrigt fullgjort mitt 

yrkesetiska ansvar enligt dessa krav. 

 

Vi anser att de revisionsbevis vi har inhämtat är tillräckliga och ändamålsenliga som 

grund för vårt uttalande. 

 

Styrelsens ansvar 

Det är styrelsen som ansvarar för förvaltningen. 

 

Revisorns ansvar 

Vårt mål beträffande revisionen av förvaltningen, och därmed vårt uttalande om 

ansvarsfrihet, är att inhämta revisionsbevis för att med en rimlig grad av säkerhet 

kunna bedöma om någon styrelseledamot i något väsentligt avseende företagit någon 

åtgärd eller gjort sig skyldig till någon försummelse som kan föranleda 

ersättningsskyldighet mot föreningen. 

Rimlig säkerhet är en hög grad av säkerhet, men ingen garanti för att en revision som 

utförs enligt god revisionssed i Sverige alltid kommer att upptäcka åtgärder eller 

försummelser som kan föranleda ersättningsskyldighet mot föreningen. 

 

Som en del av en revision enligt god revisionssed i Sverige använder den auktoriserade 

revisorn professionellt omdöme och har en professionellt skeptisk inställning under hela 

revisionen. 

Granskningen av förvaltningen grundar sig främst på revisionen av räkenskaperna. 

Vilka tillkommande granskningsåtgärder som utförs baseras på den auktoriserade 

revisorns professionella bedömning och övriga valda revisorers bedömning med 

utgångspunkt i risk och väsentlighet. Det innebär att vi fokuserar granskningen på 

sådana åtgärder, områden och förhållanden som är väsentliga för verksamheten och där 

avsteg och överträdelser skulle ha särskild betydelse för föreningens situation. Vi går 

igenom och prövar fattade beslut, beslutsunderlag, vidtagna åtgärder och andra 

förhållanden som är relevanta för vårt uttalande om ansvarsfrihet. 

 

Danderyd den 6 februari 2020 

 

 

Bigitta Sundman Auktoriserad revisor Eva Oesman 
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SPONSRING 

 

Vi vill även detta år framföra ett stort tack till alla våra sponsorer! 

 

Vi har ett antal långsiktigt fokuserade, aktiva och engagerade partners i vår DRK-verksamhet, 

några nya (Lexus, Apoteksgruppen t ex) och några trogna sedan länge (Krafft, Englesson, 

Inneform, NEC, Marques & Vieira för att nämna några). Deras investering i tid och resurser 

möjliggör Klubbens fortsatta höga verksamhetsnivå, tävlingskalender och framtida 

aktiviteter...TACK! 

 

Målet är att nu med den stora ombyggnationen och renoveringen bakom oss, kunna ta ”nästa 

steg” gällande samarbetspartners och aktiviteter för och med våra medlemmar. Vi har en aktiv 

och köpstark medlemsbas, i ett attraktivt och engagerande närområde och är en av Sveriges 

största ridklubbar vilket borgar för ett djupt samarbete mellan DRK och näringsliv. 

 

Den 25:e upplagan av Elitdressyren gick av stapeln efter sommaren med ett stort antal 

samarbetspartners och aktiviteter såväl socialt som ryttarmässigt. Snart välkomnar vi också 

till Patrik Kittel Dressage Tour (8/3 2020) och vi ser att dessa årligt återkommande, större 

arrangemang, ytterligare stärker Klubbens rutin, erfarenhet och 'varumärke'. 

 

Och, som i fjol: ett stort tack till alla fantastiska funktionärer, USEK och alla andra aktiva 

föräldrar, släkt oh vänner som hjälper till på tävlingar och event. Och som även har hjälp till i 

sponsorarbetet med hederspriser till övriga tävlingar under året. Stort tack till alla sponsorer 

som hjälpt oss under det gångna året. 

 

Vi förhandlar redan med ett par nya, presumtiva partners och sponsorer och kontakta gärna 

mig för att se hur vi kan hitta en bra samarbetsform för ditt företag hos oss i Klubben. 

// Jonas Waern 

 

 

ANLÄGGNING/TEKNIK 

 

Vi har påbörjat ombyggnad och renovering av cafeterian för att uppgradera köket och 

förbättra hela cafeteriamiljön med nya möbler och ett nytt koncept.  

 

Vår ambition var att genomföra hela renoveringen under verksamhetsåret. Själva cafédelen är 

i stort sett klar det har blivit både trevligare och mer ombonat. Resterande arbetet, 

uppgradering av köket och slutförandet av cafédelen kommer dock att ske under 2020. 

 

I samband med detta vill vi även passa på att tacka Suzana under året drivit cafeterian och 

som tålmodigt jobbat med de förutsättningar som köket ger idag. Vi ser gemensamt fram emot 

en finare och mer funktionell cafeteria framöver. 

//Gustaf Silén 

 

 

KANSLI och MEDLEMSFRÅGOR  

 

Klubbens lokaler ligger på plan 1, där finns kansliet, USEKs rum, lektionssalen, loungen samt 

cafeterian. Att ha allt samlat underlättar samarbete, skapar en härlig klubbtillhörighet och 

stärker vår ”Vi-känsla” på bästa sätt. 

På plan 2 finns det omklädningsrum för både pojkar och flickor samt över 200 skåp till 

uthyrning. Info ang hyra av skåp finns på hemsida. 
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 Vid entrén hittar ni fritidsledarnas kontor där de ofta finns på plats, annars går det bra att 

lägga ett brev i deras brevlåda. 

 

Både lektionssalen samt loungen går att hyra, information samt priser finns på vår hemsida. 

Vi har haft en hel del aktiviteter inbokade under året i våra lokaler. Allt från föreläsningar 

anordnade av klubben samt externa möten och träffar. 

 

Kansliansvarig Helena Wiseman, finns på plats i stort sett dagligen, förutom under skolloven 

då kansliet är stängt. Har du frågor gällande klubben, tex hyra av skåp eller lokaler, 

fakturering av medlemskap, klubbkläder, adressändring eller uppdatering av epost etc så går 

det bra att maila till Helena på: info@djursholmsridklubb.se. Frågor gällande lektionsridning, 

ändring/uppsägning av ridtid etc hänvisas till ridskoleverksamheten på deras telefontid. 

Dörren är alltid öppen när Helena är på plats – välkomna in! 

// Helena Wiseman 

 

 

KLUBBKLÄDER  

 

Vi är mycket stolta över vår DRK kollektion av klubbkläder och profilsortiment som 

lanserades i slutet av 2014. Den säljs i vår webbshop som sköts av vår samarbetspartner 

Profilkompaniet i Täby. Webbshoppen nås via länk på DRKs hemsida. Kollektionen ska vara 

och är ”levande”, det kan komma till eller tas bort plagg och varor beroende på popularitet 

eller årstid. Hör av er om det är något ni saknar eller skulle vilja ändra på i kollektionen. På 

kansliet finns en mindre provkollektion om man vill prova storlekar eller bara känna på 

kläderna. Tid bokas med Helena på klubbens mejl. En översyn av vår kollektion startades 

under slutet av 2019.  

Klubbjackan samt tävlingsjackan är från Kingsland och beställs via klubben på 

drkshoppen@gmail.com. På kansliet finns en mindre provkollektion av Kingsland jackor om 

man vill 

prova storlek. 

 

// Helena Wiseman 

 

 

FRITIDSLEDARNA 

 

Under verksamhetsåret 2019 har våra fantastiska fritidsledare, Marie Andell, Elvira Sander 

och Vilde Aanesen arbetat. Fritidsledarna är anställda av klubben och finns i stallet måndag 

till lördag. 

 

På vardagarna arbetar Marie Andell mellan ca kl 13-18. På lördagarna mellan ca kl 10-15 

arbetar Elvira Sander och under hösten 2019 delade hon lördagar med Vilde Aanesen. 

 

I början av varje termin håller fritidsledarna i teorin för NYB-grupperna. Det är 8 tillfällen på 

30 minuter/grupp. VT -19, 12 stycken NYB grupper och HT-19, 9 stycken. Syftet är att göra 

NYB säkra i sin hästhantering, lära dem sköta hästen, sadla, tränsa, hantera grimman, 

säkerhet, lära sig grundläggande fakta om hästar och framförallt bli trygga med varandra i 

gruppen och lära känna varandra.  Även föräldrar erbjuds en 2h kvällskurs i sadling och 

tränsning, säkerhet, hästspråk mm för att kunna hjälpa sina barn att utvecklas till en 

självständig och säker ryttare. 

 

Efter NYB teorin började skötarkurserna på 9 tillfällen, 2h/gång. VT -19 gick det tre 

skötarkurser med 34 nya skötare och HT -19 två skötarkurser med 27 nya skötare. Det har lett 

till att nästan alla hästar i stallet har minst en skötare idag. Syftet med kursen är att utbilda 
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skötarna till gemensamt förhållningssätt “Så här gör vi på Djursholms ridskola”. 

Begreppskunskap och skötsel av häst, utrustning, enklare sjukdomar, foder, säkerhet, god 

stallmiljö, klubbens värdegrund och ridsportens ledstjärnor mm. I början på terminerna är det 

skötarmöte (3 tillfällen) för gör det möjligt för skötarna att framföra synpunkter, peppa dem i 

deras viktiga uppdrag, förstärka något i skötseln, kontrollera kontaktuppgifter och dagar 

stämmer.  

 

Fritidsledarnas vardagliga arbete är att stötta ryttare (och föräldrar) i de lägre grupperna innan 

och efter ridpasset i stallet med borstning, sadling, tränsning och vid uppsittning. På lördagar 

ingår även borstning och sadling inför första NYB lektionen. Vi uppmuntrar och stöttar 

skötarna samt hanterar skötarsystemet och skötardagboken som infördes till VT -19. 

Skötardagboken är ett tvåveckors blad som sitter i varje skötarlåda där skötarna fyller i hur 

hästen mår, ev. skador, vad de smörjt, gjort rent mm. Andra löpande uppgifter är 

skåputhyrning, städning av teorisal och kontor, läxläsning, visa folk tillrätta, lägga ut 

information och roliga bilder på Instagram om stallet, pyssel inför påsk, halloween och jul, 

svara på frågor, bara vara någon att prata med osv. En lerig höst har gjort att många av 

skötarna fått lära sig spola hästarnas ben och tvätta svansar.  

Fritidsledarna deltar på USEK:s veckomöten och stöttar dem i deras arbete och deltar vid 

genomförandet av deras större aktiviteter; spökkvällen och julrevyn.  

 

På våren anordnades den traditionsenliga Strömsholmsresan till tävlingarna på Strömsholm 

som i år kombinerades som ett lärotillfälle med en kunskapsjakt både på bussen och väl på 

plats där ungdomarna fick ta reda på diverse hästinriktad fakta, ca 40 personer åkte dit. 

Under hösten stöttade USEK fritidsledarna genom att rycka in och ha NYB teori under två 

veckor när Marie Andell var sjukskriven. 

 

Marie Andell har gått två endagars utbildningar: basutbildningen och en ledarskapsutbildning. 

Det var även planerat att gå VULKutbildning men den blev inställd. 

// Anna Segerstöm, Marie Andell, Elvira Sander och Vilde Aanesen 

 

 

KOMMUNIKATION 

 

Klubbens kommunikationskanaler utåt är framförallt klubbens egna webbsida, Facebook-

sidor, och Usek:s och fritidsledarnas Instagram för både klubben och Elitdressyren. På 

ridklubben finns det också informationsskärmar för evenemang och för sponsorer. Dessutom 

skickas nyhetsbreven ut, som kommer ut fyra gånger per år i lite större tappning samt ett antal 

mindre som styrelsen skickar.  

 

Medlemmarna kan kontakta klubben genom vårt kansli där Helena Wiseman gör en mycket 

bra insats med att svara på medlemmarnas frågor via telefon och e-post 

(info@djursholmsridklubb.se). För mer öppna diskussioner kan medlemmarna även använda 

klubbens kanaler på Facebook och Instagram. Det finns även en mailadress för frågor om 

webbplatsen. 

 

Klubben har två Facebook-konton. En officiell sida vars alla nyheter också presenteras på 

webbsidan genom inlänkning. På Facebook-sidor kan inga medlemmar göra egna inlägg utan 

är hänvisade till att kommentera de officiella inläggen. Det andra kontot är klubbens 

Facebook-grupp där alla gruppmedlemmar kan göra inlägg och kommentera. Vi ser inte 

någon möjlighet att ha enbart ett konto eftersom det finns ett behov att medlemmar själva kan 

publicera länkar till startlistor eller rapportera från tävlingar med mera medan ”sidan” behövs 

för att kunna länkas in på webbsidan. Hermine Pagmar Hansson är klubbens Facebook-

ansvariga som gör en mycket stor insats för att se till att medlemmarna förses med aktuella 
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nyheter om vad som händer i och runt klubben. Hermine är även den som arbetar med 

klubbens nyhetsbrev och Instagramkontot för Elitdressyren. 

 

Genom vårt Instagramkonto uppdaterar vi medlemmarna om vad som händer i stallet och 

kommande evenemang. Under året har vi ökat medlemmarna med 25 procent. 

 

Ansikte utåt på anläggningen är annars främst våra fritidsledare Marie Andell, Elvira Sander 

och Vilde Aanesen. De finns tillgängliga för medlemmarna varje dag med ordinarie 

verksamhet och kan förmedla information mellan styrelsen och medlemmar och mellan 

medlemmar och styrelse. 

Det är många av klubbens medlemmar som engagerar sig och bidrar till att klubbens 

kommunikation fungerar, t.ex hanterar tävlingskommittén all tävlingsinformation på 

webbsidan och det görs jobb med anläggningens skärmar. En stor insats gjordes också för att 

få kommunikationen på plats inför evenemanget Elitdressyren. Hermine Pagmar Hansson har 

gjort ett jättejobb med både Facebook och med Instagramkontot för Elitdressyren. 

Kommunikation vill tacka alla som hjälper till på ett eller annat sätt – inga nämnda, inga 

glömda. 

// Isabell Erwald Gröndal 

 

 

USEK 

 

I februari välkomnade vi två nya ledamöter i styrelsen. Vi startade den fullspäckade 

vårterminen med den årliga tårttävlingen som bjöd på fantastiska bidrag. Under våren hölls 

sedan påskäggsjakt, chokladbollsjakt och träningar för cheerleader-gruppen. I början av 

sommaren samarbetade vi med fritidsledarna och gjorde en resa till Strömsholm för att besöka 

nationaldagstävlingarna. Många glada klubbkamrater följde med och vi hade en fantastisk dag 

– en av årets höjdpunkter!  

 

Även hösten innehöll roliga aktiviteter. Spökkvällen är alltid en favorit och även detta år 

bjöds på mycket spänning. I december hölls den årliga julshowen. I år var temat ”Sune i 

stallet”. I ungdomssektionens styrelse var vi alla spända och nervösa eftersom vi äntligen 

skulle få se resultatet av det jobbat med i flera månader. Showen gick galant! Vi vill särskilt 

tacka alla fantastiska deltagare – utan er, ingen julrevy! 

 

Under året har även många av styrelsemedlemmarna i ungdomssektionen deltagit på 

ungdomsledarkurser med fokus på ledarskap och samarbete.  

Sammanfattningsvis har verksamhetsåret 2019 varit spännande och lärorikt med flera roliga 

utmaningar och vi är nu redo för ett minst lika roligt år 2020! 

 

Utvärdering av mål 2019 samt ungdomssektionens mål för 2020 

 

• Fortsätta sträva efter att etablera usek mer i form av fler nya aktiviteter för att 

engagera fler åldersgrupper, stor fokus på äldre (tonåringar) och att vara synliga.  

Detta år har vi strävat efter att försöka engagera de lite äldre ungdomarna i klubben. Det här i 

form av aktiviteter eller utflykter som vi anser är passande för lite äldre. Att försöka skapa 

passande aktiviteter även för de äldre var svårare än vi trodde för att svagt intresse visades. 

Eftersom vi inte uppnådde den vision vi hade, har vi till 2020 bestämt att fokusera mer på den 

generationen som redan är intresserade i vår verksamhet (se mål 1). 

 

- Fortsätta jobba med värdegrunden och klimatet (gärna ha någon aktivitet som utgår 

ifrån detta).  
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Då vi fokuserat mycket på annat arbete så tar vi med oss detta mål även till 2020 för att vi 

fortfarande anser att det är ett viktigt område. Vi försöker involvera värdegrunden på ett roligt 

men pedagogiskt sätt! 

 

- Kopplat till mål 1: Lägga stor fokus på att göra oss synliga och tillgängliga, 

marknadsföra oss själva 

Vi har arbetat med detta under årets gång men bestämt att även detta mål följer med till 2020. 

Det här är något som vi alltid ska tänka på och arbeta med och vi tycker att det är en bra idé 

att fortsätta sträva mot att bli synligare och mer tillgängliga för alla klubbens medlemmar.  

 

 

 

Nya mål för 2020 

- Fokusera på att etablera kontakten mellan USEK och de yngre i klubben för en inblick 

i syfte att utveckla och anpassa aktiviteter mm till yngre generationen (då i nuläget 

endast är den yngre generationen som engagerar sig i aktiviteter). 

- Fortsätta jobba med att försöka involvera värdegrundsarbete i vår verksamhet och 

aktiviteter då vi anser att detta är viktigt för en bra gemenskap och sammanhållning. 

- Lägga stor fokus på att göra oss synliga och tillgängliga, marknadsföra oss själva. 

 

Ungdomssektionens styrelse 2019 

 

Ordförande   Miranda Edsparr 

Vice ordförande   Ebba Kjellman 

Sekreterare   Emma Nordwall 

Vice sekreterare  Josephine Clausen 

Ekonomi   Agnes Carlberg 

Aktiviteter och julrevy  Victoria Nygren Ek 

Hemsida   Irma Meldahl 

Sociala medier  Nora Stensmyren  

Cheerleaders   Caroline Åhlberg (vt), Wilma Lindberg (ht) 

Affischer   Jacob Frumerie 

// Elisabeth Axberger, Miranda Edsparr 

 

 

MILJÖ 

 

Miljötänkande är nu en väl integrerad del i verksamheten. Det är något som är med oss vid 

inköp och evenemang. Man kan se ridklubbens medlemmar och personal dagligen engagera 

sig vid t.ex. källsortering som nu fungerar mycket väl. 

Ridklubben och ridskoleverksamheten har under året haft en gemensam utvärdering 

tillsammans med kommunen. 

Under eliten var miljöanpassning på dagordningen vid ett tidigt stadie och vi fick sponsring 

med ekologiska varor. I stallet sitter nu Lövsta Future Challenges arbetsmaterial uppe med 

tips för miljötänkande inom ridverksamhet och i vardagen. 

//Cecilia Åhlberg 

 

 

UTBILDNING 

 

Under 2019 har utvalda engagerade ungdomar genomgått Ridsportförbundets 

ledarutbildningar, ULK och FULK och två kurser i Grönt kort har genomförts. Under året har 

även tre interna kurser för klubbens medlemmar genomförts, dels en fortsättning på det 

utvecklingsarbete som styrelsen inledde föregående år, dels en utbildning för styrelsen som 
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fortsättning på det utvecklings som styrelsen inledde under föregående år, dels en kurs i 

coachande föräldraskap och en kurs i första hjälpen, i syfte att kompetensförsörja klubbens 

tävlingsverksamhet.   

//Rikard Kjellman 

 

 

KLUBBVERKSAMHET OCH VÄRDEGRUNDSARBETE  

 

Under året har många medlemmar och deras familjer ställt upp som funktionärer. Något som 

är nödvändigt för att vi ska kunna genomföra våra aktiviteter. Vi är otroligt tacksamma och 

stolta över allas engagemang. Fantastiskt att vara en del av. För att tacka alla som har varit 

funktionärer under 2018 och 2019 så har vi haft två funkisfester – en i februari och en i 

november.  

Våren 2018 genomförde vi en medlemsenkät. Vi planerar att göra en uppföljning av våren 

2020. 2019 har vi fortsatt arbetat med resultatet av enkäten inom klubbens alla delar, dvs 

USEK, utbildningar, tävlingar, ridskolan, kommunikation, medlemsaktiviteter samt 

bemötande. 

Ridning är en fysiskt krävande sport vad gäller bl a styrka, kondition och balans. Vi är därför 

glada över att numera kunna erbjuda medlemmarna fysträning som komplement. Under våren 

och hösten har en grupp samlats en gång i veckan under 10 veckor i Altorp för fysträning ledd 

av en tränare. 

//Caroline Frumerie 

 

SÄKERHET OCH KRISPLAN  

Säkerhet är en grundpelare och vi ser kontinuerligt över vår säkerhets- och krisplan samt 

uppdaterar information till medlemmar. Under hösten hölls även en utbildning i första 

hjälpen. 

//Caroline Frumerie 

 

 

TÄVLINGSKOMMITTÉN TK 

Sammankallande                                           Henrik Knobel                   

Ekonomi                                                        Henrik Knobel 

                                                                       Pi Eldblom 

Tävlingsadministration                                  Pi Eldblom 

ITK klubbtävlingar                                        Cecilia Åhlberg, hoppning 

                                                                       Karin Jonsson, dressyr 

                                                                       Sandra Westerberg, dressyr 

Externa tävlingar                                           Pi Eldblom 

dressyr                                                           Pi Eldblom, secretariat  

Kommunikation                                             Hermine Pagmar Hansson 

Hemsida                                                         SandraWesterberg,                                                           

                                                                       Lotta Kavtaradze              

Teknik                                                            Henrik Knobel 

Övriga ledamöter                                           Eva Ulf, ridskolan 

                                                                       

Ovanstående har under året ingått i TK. Under 2019 gick Alexandra Magnusson på 

föräldraledighet och har vikarierats av Pi Eldblom. Sofia Blomgren tillträdde under hösten 

2019, hennes huvudansvar är hoppning. Sandra Westerberg har huvudansvar för 

interntävlingar och championatspoäng samt har uppdaterat hemsidan. Karin Jonsson fortsätter 
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att stötta arbetet med sin gedigna erfarenhet. Hermine Pagmar Hansson sköter vår 

kommunikation exemplariskt och vår administratör, Pi Eldblom ser till att verksamheten 

flyter på bra under alla våra tävlingar. 

Utöver ordinarie medlemmar har, Emelie Colérus deltagit i en del möten som extra resurs. 

Emelie ansvarar också för utbildningen i Grönt Kort som krävs för att tävla externt. Lotta 

Kavtaradze har också varit med och hjälp till som erfaren person. Thomas Carlsson har varit 

med och samordnat för de externa hopplagen. 

Den samlade kompetensen i TK har i sin sammansättning för närvarande viss tyngdpunkt åt 

dressyren så vi har rekryterat fler medlemmar som kommer att ägna mer tid åt hoppning. 

Återigen vill TK rikta ett stort tack till alla som har bidragit till alla interna och externa 

tävlingar under året. Det stora intresset att delta i tävlingarna syns med stora startfält som 

ibland ger långa dagar, men som uppskattas av alla som vill öva sig i tävlingssammanhang.  

Elitdressyren är det största arrangemanget klubben ordnar och den var tillbaka på klubben i 

september. Vi ordnade återigen ett av kvalen för Lövsta Future Challenge för Unga Ryttare 

respektive Unga Hästar och vi fick även förtroendet att arrangera ett av kvalen av LiveArena 

& Dressage Power Grand Prix Tour. Båda tävlingarna sändes live via web tv.  

Under året har vi i TK arbetat vidare på att bygga struktur och rutiner. Som del i det arbetet 

har TK sammanträtt enligt ett fast schema var sjätte vecka då vi hinner återkoppla 

erfarenheter från våra interna och externa tävlingar och att hantera åsikter och förslag som 

kommer in från klubbmedlemmar, tävlande som funktionärer och föräldrar. Vi har fortsatt 

arbetet med att förfina och förtydliga informationen i våra instruktions- och regeldokument i 

nya uppdaterade revisioner. Sandra Westerberg har ordnat så att anmälningar till tävlingar 

numera sker digital fr.o.m. 2020. 

 

Utöver TK’s egna möten, har det anordnats fyra gemensamma möten med styrelsen och 

ridskolan för att utbyta information och fatta gemensamma beslut, en rutin som uppskattats 

från båda hållen och bygger vidare på att forma och slipa på våra gemensamma värderingar. 

TK har i samarbete med ridskolan haft ett stormöte inför tävlingssäsongen. Då har vi bjudit in 

tävlande, föräldrar och funktionärer för att prata om värdegrund. Hur man får tävla, vem som 

får tävla, hur tävlingar går till, t.ex. Stockholmscupen. Dessa möten har varit väldigt bra för 

den gemensamma förståelsen och det är något vi kommer fortsätta med. 

Vi har under våren ordnat en fixardag då vi målade bommar och dressyrstaket, rensade ut 

bland tävlingsblommor och i våra skåp och lådor. Dagen avslutades med pizza. Det var både 

trevligt och effektivt och något vi kommer att fortsätta anordna. 

En dag hade vi också en funktionärsutbildning inom hoppning. Vi hade c:a 20 deltagare och 

vi lärde oss mycket om hinder av Mikaela Nilsson samt hur det går till på banana av Cecilia 

Åhlberg och Pi Eldblom. Johanna Hallestedt och Lovisa Colerus hjälpte också vänligt till i 

samband med detta. Funktionärsutbildningar kommer vi fortsätta att hålla. Även inom 

dressyr. 

TK vill passa på att tacka alla för era insatser inför och under tävlingarna under året. Utan 

funktionärer, i stort och smått, skulle vi inte kunna ordna så många tävlingar som vi gör – 21 

tävlingar under 2019! 

 

Vi har också haft lag med i Stockholmscupen (dressyr häst) och i ponnycupen (hoppning) 

som varit väldigt uppskattade. Ridskolans hästar och ponnier har fått fina lovord av de som 

kommit till DRK. 
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Nedan följer rapporterna från de olika delansvaren. Mycket av det som har hänt under året på 

våra interna och externa tävlingar går även med fördel att läsa i rapporter på klubbens olika 

kommunikationskanaler. Speciellt stort tack till vår outtröttliga skribent Hermine Pagmar 

Hansson. 

 

TK vill önska alla tävlingsekipage ett stort lycka till både individuellt och i lag på banorna 

under 2020.  

// Cecilia Åhlberg 

 

 

ITK  

Interna klubbtävlingar 2019, Djursholms Ridklubb 

Vårterminen 2019: 

Tävling:   Datum: Juniorer: Seniorer: Privat: 

KM Dressyr   190113 2 st 11 st 12 st 

KM Hoppning  190120 12 st 15 st 15 st 

Hoppning – debutant mini-LD, LD 190217 80 st 9 st 0 st 

Dressyr – LB:2, LA:3, MsvC:1 190224 0 st 14 st 2 st 

Hoppning – LD, LC, LB  190310 15 st 7 st 0 st 

Dressyr – blåbär, lingon, LC:1 190324 58 st 4 st 0 st 

Dressyr – LC:2, LB:1, LA:1 190331 3 st 27 st 1 st 

Dressyr – LC:2, LB:1  190419 1 st  13 st 1 st 

Hoppning – debutant, mini-LD, LD 190421 53 st 6 st 6 st 

Dressyr – blåbär, lingon, LC:1 190422 54 st 6 st 6 st 

Hoppning – LD, LC, LB  Inställd pga ingen tävlingsledare 

Silverhästen   Inställd 

 

 

Höstterminen 2019: 

Tävling:   Datum: Juniorer: Seniorer: Privat: 

Dressyr – blåbär, lingon, LC:1 190922 56 st 3 st 0 st 

Hoppning – debutant, mini-LD, LD 190929 69 st 12 st 2 st 

Dressyr – LC:2, LB:1, LA:1 191027 4 st 17 st 4 st 

Hoppning – debutant, mini-LD, LD 191102 70 st 6 st 3 st 

Dressyr – blåbär, lingon, LC:1 191103 51 st 5 st 1 st 

Hoppning – LD, LC  191110 33 st 8 st 4 st 

Dressyr – LB:3, LA:3, MsvC:1 Flyttad till 2020 pga ingen domare 

 

Antal starter totalt år 2019:   585 st 157 st 43 st 

 

ITK har under året bestått av Sandra Westerberg och Karin Jonsson. Sandra Westerberg har 

bokat domare till våra interna dressyrtävlingar och ansvarat för uppklassningspoäng. Vi vill 

passa på att tacka alla lektionsryttare och föräldrar/anhöriga som ställt upp som tävlingsledare 

och funktionärer – utan er blir inga tävlingar av.  
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Vi har genomfört 16 tävlingar under året 2019, 7 i hoppning och 9 i dressyr.  

 

Under året har de nya klasserna som togs fram år 2018 implementerats och fungerat väldigt 

bra. Vi på TK märker skillnad i klasserna och upplever att ryttarna är mer redo för klasserna 

när de går upp en nivå. Vi har även haft en fixardag och en funktionärsutbildning under 

ledning av Cecilia Åhlberg.  

 

Under slutet av 2019 började planeringen av digitala anmälningar till våra interntävlingar som 

tas i bruk 2020. 

 

Klubbmästare 2019 

KM Dressyr Junior – Esther Guldstrand på Melker I 

KM Dressyr Senior – Sven Westerling på Isak 

 

Lilla KM Hoppning ponny – Uteblev pga för få starter  

Lilla KM Hoppning häst – Uteblev pga för få starter 

Stora KM Hoppning ponny – Hanna Gummesson på Whitestreams Little Lion Man 

Stora KM Hoppning häst – Uteblev pga för få starter 

 

Avslutningsvis vill ITK tacka för det gångna året som bjöd på mycket förändringar och 

utveckling, och hoppas på ett nytt trevligt och givande tävlingsår 2020. 

//Karin Jonsson och Sandra Westerberg 

 

 

ETK  

Externa tävlingar 2019, Djursholms Ridklubb 

 

Under 2019 anordnande DRK följande lokala hopp- och dressyrtävlingar på hemmaplan, 

6-7/4  Lokal div 3 dressyr häst (86 starter) 

5/5  Lokal div 3 ponny hopp (155 starter)   

13-15/9  Eliten (122 starter)     

13/10   Kraffthoppet lokal div 4 hopp häst (152 starter)   

20/10  Höstdressyren lokal, regional häst (75 starter) 

 

Många ryttare från Djursholm har deltagit och fått fina placeringar på tävlingar under året 

vilket det går att läsa mer om i Nyhetsbreven som finns på hemsidan eller på FB. 

 

Ett stort tack till alla som har ställt upp som tävlingsledare, funktionärer och 

funktionärsansvariga under det gånga året! Vi hoppas att ni vet hur otroligt uppskattat det är! 

Det krävs ett stort engagemang i tävlingsverksamheten så att inte ett fåtal personer gör allting. 

Vi hoppas på fortsatt fint engagemang från er alla. 

//Pi Eldblom och Cecilia Åhlberg 

 

Under 2019 anordnande DRK följande lokala hopp- och dressyrtävlingar på hemmaplan, 

6-7/4 Lokal div 3 dressyr häst (86 starter) 

5/5  Lokal div 3 ponny hopp (155 starter)   

13-15/9  Eliten (122 starter)     
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13/10   Kraffthoppet lokal div 4 hopp häst (152 starter)   

20/10  Höstdressyren lokal, regional häst (75 starter) 

Många ryttare från Djursholm har deltagit och fått fina placeringar på tävlingar under året 

vilket det går att läsa mer om i Nyhetsbreven som finns på hemsidan eller på FB. 

   

Ett stort tack till alla som har ställt upp som tävlingsledare, funktionärer och 

funktionärsansvariga under det gånga året! Vi hoppas att ni vet hur otroligt uppskattat det är! 

Det krävs ett stort engagemang i tävlingsverksamheten så att inte ett fåtal personer gör allting. 

Vi hoppas på fortsatt fint engagemang från er alla. 

//Pi Eldblom och Cecilia Åhlberg 

 

 

RAPPORT FRÅN DRESSYREN 

Under året har rapporterats om dressyren via DRKs Facebooksida & -grupp, via 

Elitdressyrens Facebooksida och Instagram, samt tävlingsrapporter i Nyhetsbrevet. 

Höjdpunkten för 2019 var Elitdressyren. Vår önskan om att ha fler klubbkamrater i startfältet 

infriades helt klart! Vi såg Tinne Wilhelmson Silfvén, Caroline Darcourt, Anne-Sophie 

Mannerfeldt, Beata Söderberg, Jennie Fröcklin och Lovisa Jendland. Fler av dem tog 

framstående placeringar. Under våren har Rebecca Mauléon anslutit liksom Pia Fälth. Pia är 

B-tränare i dressyr och har bl.a. tävlat GP internationellt med flera hästar. Pia är även något så 

unikt som internationell GP-domare. Pia har redan hunnit bidra till klubbens verksamhet 

genom en programträning för Lag-SM-gänget och som domare på KM 2019.  

Caroline Darcourt har bl.a. deltagit framgångsrikt vid SWB Equestrian Weeks med Kane 

1392 som fick höga betyg av testryttaren Charlotte Dujardin. Rebecca Mauléon startade 

Athena och Johanna Jendland Kaleid’O i klassen för 6-åriga hästar. Rebecca red även 

Atlantic i Final 3 års dressyr. Under SIHS vann Rebecca förklassen av DressagePower Future 

Stars med Havanna II och var 3a i finalen.  

SM: DRK hade 2 ekipage i SM-Final på Strömsholm: Lovisa Jendland (YR) och Beata 

Söderberg. Beata tog SM-Brons i U25! Beata och Harmony’s Fio red EM för U25 YR, Jr 

och children i Italien, de deltog även vid Lövsta Future Challenge International på 

Stockholms Stadion vid LGCT & Stockholm Horse Week. Beata red semifinal i Folksam 

Open för 5-åriga hästar med Atterupsgaards Miley vid Falsterbo Horse Show. Där tävlade 

även Johanna Jendland Kaleid'O i Folksam Open för 6-åriga hästar. Tilde Larsson kom 4a i 

Equestrian Stockholm Ponny Kür med Hedemand’s Megare och slutade 6a i finalen! 

Under året har vi haft lag med i nästan alla divisioner, vi gjorde dessutom comeback på Lag-

SM. Laget bestod av Anne-Sophie Mannerfeldt, Jennie Fröcklin och Jessica Svedjerot. 

Div 1: Laget med Alexandra Ekberg Wilhelmsson, Susanne Ekdahl och lagledare Anne 

Andersson gick till final där de slutade 3a. 

Div 2: Laget med lagledare Madeleine Näs, Ammie Walker och Natasha Brehammar gick 

till final där de slutade 8a. 

Div 3: Två lag med Vilde Aanesen, Sandra Westerberg, Therese Bringholm, Ann 

Kjellser, Elin Jutebring, Eva Sönnerfors, Pi Eldblom, Hermine Pagmar Hansson, Anneli 

Grimborg. I finalen red Sandra, Vilde och Norea Kjerrman. Laget slutade 4a. Hermine & 

Anneli var lagledare. 

NM: Tilde Larsson och ”Maggie” tog Lag NM-silver och en individuell sjätteplats. I finalen 

blev de 10e bästa D-ponnyekipage i Norden! Lagledare Pytt Hamberg. 

DM Kat D: Två ekipage med: Malin Bredberg kom 3a och Evelyn Fägnell kom 6a! 
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Div 1/ Elit: I sista omgången av Elitserien i ponnydressyr deltog Jenny Målar, Evelyn 

Fägnell & Malin Bredberg samt lagledare Lena Ljungh. Laget kom 3a. Lucia Sundin har 

deltagit i laget under säsongen som även letts av Annelen Bredberg. Evelyn och Olivia 

Smith har bl.a. deltagit i Horsepartner Development Tour, OBS-tävlingar och 

landslagsmönstringar.  

Div 3: Laget med Miranda Edsparr, Esther Guldstrand och Telma Edenhill gick till final 

med lagledare Madeleine Näs.   

 

PLAN 2020: Vi ska verka i enlighet med DRKs värdegrunder. Pytt ordnar aktiviteter för 

ponnyryttarna. Men vi behöver hjälp avseende seniorerna/häst – hör av er till TK om ni vill 

engagera er för dressyren. Vi fortsätter att ha med lag i allsvenskan, för såväl ponny som häst.  

// Hermine Pagmar Hansson 

 

 

RAPPORT FRÅN HOPPNINGEN  

Säsongen 2019 inleddes med en fördröjning på tävlingsfronten på grund av det tävlingsstopp 

som ridsportförbundet beslutade om samt att många anläggningar och stall var stängda och 

begränsade möjlighet till träning. Vi fick nog alla en tankeställare i hur vi måste agera för att 

minimera riskerna för att smittor sprids.  

Tävlingssäsongen kom igång i slutet på mars och rivstartade med allsvenska för häst i div 2 

och ponny i division 1. Året har bjudit på många nya ekipage dels genom många juniorer som 

gått över till storhäst och många ponnyekipage som gått över till en högre ponnykategori. Vi 

har sett många fina resultat och året avslutades med superfina insatser av bland andra Mette 

Grönland som tog SM-brons på storhäst för juniorer i Södertälje i november.  

I allsvenskans olika klasser hade DRK fina resultat i bl a division 3 för ponny där laget vann 

hela allsvenskan, i Division 2 hoppning för storhäst var vi också framgångsrika där laget tog 

en andra plats.  

Slutligen, det är så roligt att se att DRK är så väl representerade i hoppningen och vi ser fram 

emot tävlingssäsongen 2020. Många ryttare hade nya hästar och ponnier under säsongen 2019 

och har nu ridit in sig och jag kan lova att våra ekipage kommer bjuda på både rolig och 

spännande hoppning. Vi har så många stjärnor och talanger i klubben så jag vågar inte nämna 

fler namn med risk att missa någon – så ingen nämnd och absolut ingen glömd.  

// Thomas Carlsson 

 

 

RIDSKOLEVERKSAMHETEN 

 

Ridskolan har ca 950 ridande fördelat på ca 80 ridtillfällen, varav en del är ryttare med 

funktionsvariation. 

Till detta använder vi 60 hästar varav 30 ponnier. 

Vi har haft följande anställda , Eva Ulf, Åsa Stjerna, Gunnel Bergqvist, Natasha Brehammar, 

Emelie Liljedahl, Karima Audia, Karin Karlsson, Madde Näs, Maria Lindh, Marie Anell, 

Mathias Heden, Tina Rosén, Carlos Sousa, Elsa Blomqvist, Linn Mellström, Therese 

Waerner, A-C Ramnefalk, Linn Dahlgren, Micke Wicklund, Hanna Hogfors, Ellinor 

Lindeborg samt även en del extraanställda. 

Våra hästar skos av Hasse Westerberg och Hasse Wigren. Rolf Lusth lagar och snickrar. 
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Under sommaren hade vi ca 20 ridläger och kurser, samt under julen även en hel del kurser 

och ridläger. 

Ridlärarna har deltagit i ett flertal vidareutbildningar i både hoppning, dressyr och pedagogik. 

Vi har dessutom tagit emot praoelever från ridgymnasier. 

Ridskolehästaren tävlar en hel del både intern och externt. 

Stora hästarna och ponnierna tävlade div 3 och 4 i hoppning och dressyr, med flera 

lagplaceringar och individuella placeringar. 

Ponnylaget i hoppning slutade 3:a. 

Vi har deltagit i Stockholmscupen i hoppning och dressyr på ponny och häst. 

 

På hästfronten har vi köpt in följande nya hästar: 

    Heter egentligen: 

Curt 2012 imp England  Calcourt Androma 

Mille 2011 imp Irland  Millenium Boy 

Emerton D 2009 imp Holland 

Olle 2014 imp Irland  Grantstown All 

Agge 2009 imp England  Agamanmon 

Silver 2013 imp Holland  Silver Spark 

 

Några hästar har också försvunnit: 

Travis, Lady, Leo och Walentino har fått vandra vidare till de evigt gröna ängarna.  

Diva Zafira har flyttat till andra ägare. 

 

Vi hoppas alla ryttare har haft ett bra år och att vi bara får det bättre och bättre!!! 

//Eva Ulf  
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STORT TACK TILL ALLA SOM VARIT ENGAGERADE I DRK 2019 

 

 

 

 

 

Charlotta Källström   Kajsa Larsson 

 

 

Cecilia Åhlberg   Eva Maria Matell 

 

 

Rikard Kjellman   Elisabeth Axberger 

 

 

Jonas Waern   Isabell Erwald 

 

 

Caroline Frumerie   Gustaf Silén 

 

 

Ann Kjellser   Anna Segerström 

 

 

Miranda Edsparr 

 

 


